



2015-10-06

Mötesprotokoll Styrelsemöte 3

1. Mötet öppnas:

Jiyan Aslan förklarar mötet öppnat 17:15

2. Val av mötets ordförande:

Förslag: Jiyan Aslan

3. Val av justeringsperson:

Förslag: Erik Södergren

4. Val av sekreterare:

Förslag: Christoffer Uno

5. Närvarande:

Jiyan Aslan, Jacob Verde, Valle Hansson, Birger Johansson, Christoffer Uno, Andrea Grönqvist, Claire Ellinger, Erik Thuvesen, Markus Engman, Mikael Jakobsson, Viktor Larsson, Erik Södergren, Nicklas Eriksson, Emma Johansson,

6. Adjungdering:

Mickael Jakobsson

7. Mötet behöriga utlysande:

Ja

8. Godkännande av dagordningen:

Godkänd med tillägg punkt 16 d. gyckel till höstsittning, e. overaller, f. svar till lintek

9. Föregående mötesprotokoll:

Underskrivet och arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor.

Styrelseskjorta/Piké, Kamera till N-Sektionen

11. Lägesrapport.

a. Rapport utskott

a. Fest-N: Är igång med att planera VK, första nästa grej är ssk-byggsittning, sen är det VK, Pub och en till Fest. Har skickat mail till alla ettor om att söka Fest-N.

b. N-Phadderiet: Deras sök är i full gång, håller på att planera höstsittningen och tack för tack.

c. Nora: Har tacokväll den 16e oktober och ska ha syjunta nån gång innan ovveinvigningen.

12. Uppföljning att göra från förra mötet.

a. Revär: Jacob har ett revär från förra året och ska kolla om någon tygaffär har något liknande.

b. Pluggkvällarna: Davod och Claes kommer den 8e på pluggkvällen, och den 13e kommer peter för ettorna.

c. Instagram: Emma har gjort en plan för testperioden. Vi i styrelsen har hand om kontot fram till jul sen efter nyår ska vi försöka ha lite alumner så det blir lite variation på flödet.

d. Linjaler: Är beställt kommer om ca 3 veckor. Kostar ca 3000kr.

13. Ordförande informerar:

Musikhjälpen kommer att vara i Linköping och har frågat kårerna om dom kan hjälpa till. Föreningar får tävla om vem som har bäst ide att samla in pengar på. Har möte den 8e med dom andra sektionerna om vad vi kan göra för lintek och stuff känner att dom inte har tid att ordna en dag för insamling. Liu vill ha ett intranät där dom vill samla all information på ett ställe.

14. Studienämndsordförande informerar:

Tröjor är på gång till utvärderarna, förra veckan hörde vsp av sig och har lite åsikter om att utbildningen borde specificera sig lite mer på t.ex. hus och anläggning, då det finns ett stort behov av lite mer specificerade jobb. Vsp kan tänka sig att hjälpa till med vissa kurser, och tycker att LIU hör av sig dåligt till dom. Logistikmastern kanske inte känns så attraktiv så vi ska ha en omröstning om vilka som kan tänka sig att läsa den.

15. Näringslivsansvarig informerar:

Var i fredags på näringslivsmöte med dom andra sektionerna. Man får gå på de andras arbetsmarknadsdagar om man vill. Dom pratade om hur man lockade människor till att engagera sig och söka till styrelser och liknande. Den 7e är det ostlänken information. Har pratat med Viktor Nilsson och han tycker att fler alumner borde anmäla sig till alumnsidan. BAM går framåt, kommer vara på plan 4 i Täppan. alla föreläsningar kommer vara i TP1. Marknadsföringen kommer att börja nästa vecka. Har försökt att få tag i två företag till mingelkvällen.

16. Diskussionspunkter:

- a. Bokbyttardag när nästa läsblock startar: Vi bestämmer att vi har en bokbyttardag och gör ett evenemang under Tenta-P.
- b. Gruppkontrakt: Jiyen ska till nästa vecka fixa ett gruppkontrakt för hur vi ska bete oss i styrelsen osv.
- c. Beslut om äskningar: Det blev lite konstigt med äskningar när vi fick 0kr för BAM. Det förslag från UA som vi har fått är att vi kan ta pengar från andra saker som vi har fått äskningar för och lägga det på BAM. Vi beslutar om att vi inte flyttar över pengar från något annat till BAM.
- d. Gyckel till höstsittningen: Vi ska ha lite mer städade gyckel. Det är okej att vi driver med oss själva. Uno fixar filmen som vi skulle haft på Tacksittningen. Gyckelgruppen träffas efter Tenta-P och börjar planera gyckel.
- e. Overaller: Nora vill att man delar ut ovvarna på syjuntan för att så många som möjligt ska komma. Vi måste ha koll på hur vi ska ta betalt för ovvarna och ha det bestämt innan man kan hämta ut ovvarna. Vi beslutade att man hämtar ut ovvarna på syjuntan.
- f. Svar till lintek: Vi svarar på 4 frågor som skickas till lintek.

17. Övriga frågor:

Stipendie: Nicklas länkar till stipendiedokumentet i tvåans facebookgrupp. Det måste komma ut så snabbt som möjligt.

18. Nästa möte:

Nästa möte läggs den 3/11

19. Att göra tills nästa möte:

Revärer

Birger och valle bakar till nästa möte.

Instagram ska vara klart

Gruppkontrakt ska vara påskrivna


Tårtor ska vara beställda

Evenemang för bokbytardagar

Komma ut med info om stipendie

20. Mötet avslutas:

Jiyan Aslan förklarar mötet avslutat 18:53



Ordförande: Jiyan Aslan



Sekreterare: Christoffer Uno



Justerare: Erik Södergren